
PROTOKOLL FRÅN SAMMANTRÄDE NR 2-83/84 1983-08-29 MED
DJURGÅRDENS IF;S ÖVERSTYRELSE.

Närvarande: Bengt Broberg, ordf 
Henrik Bromfält, sekr 
Sture Danielsson 
Reine Gustavsson 
Anders Reistam
Åke Sand
Berth Sundin
Matts Wassdahl 
Lennart Öberg 
Bertil Petersson 
Bo Andersson

§ 1 Ordföranden Bengt Broberg förklarar mötet öppnat.

§ 2 Protokoll från sammanträdet 1983-06-16 godkännes med 
följande tillägg: § 18 Gunnar Göransson (cykel) har 
uppvaktats på sin 5.0-årsdag.

§3 I anslutning till protokollsjusteringen beslutas (§ 6) 
att Jan-Olof Nilsson skall ingå i au 2 istället för au 1.

§ 4 Beträffande bobsleighsektionen (§ 13) noteras att någon 
kontakt med Karl Erik Eriksson ännu ej har nåtts.

§ 5 Beträffande skid-/backhoppningssektionen (§ 14) rapporterar 
Matts Wassdahl att sektionen avser att fortsätta med back
hoppning. Uppdras å Sture Danielsson och Matts Wassdahl att 
kontakta sektionen för att diskutera den framtida verksam
heten.

§6 Bo  Andersson rapporterar om fotbollens sportsliga och eko
nomiska situation. Beslutas att fotbollssektionen tillfälligt 
får låna pengar av ishockeysektionen. Överstyrelsen garanterar 
lånet. Uppdras åt Sture Danielsson och Bertil Petersson att 
undersöka hur stort lånet kan bli.

§ 7 Uppdras åt Bengt Broberg, Åke Sand och Reine Gustavsson att 
med fotbollens valberedning diskutera fotbollssektionens 
framtida styrelsesammansättning,

§ 8 Bengt Broberg rapporterar från ishockeysektionen. Leif Boork 
slutar i april 1984 för att bli landslagstränare. Ingvar "Putte” 
Carlsson tar över, vilket innebär att en ny andretränare måste 
anställas. Beträffande den kommande säsongen har man kalkylerat 
med ett genomsnittligt åskådarantal på 7.100 personer och ett 
netto per biljett på 17 kronor. Maximala åskådarantalet kommer 
att vara 9.300 på vanliga matcher och 9.850 på derbymatcher. 
Ishockeysektionen har extraanställt en flicka för biljett
sortering under sex veckor,

§ 9 Berth Sundin rapporterar från au 2. Arbetet med tidningen går 
i stort sett bra. Annonsförsäljningen är dock fortfarande ett 
olöst problem. Arbetsutskottet avser vidare att ändra arbets
fördelningen inom utskottet samt att bearbeta vissa nya ideér.



§ 10 Från au 3 rapporterar Lennart Öberg att bingon i Skärholmen
nu är igång igen efter sommaren.

§ 11 Reine Gustavsson meddelar att han tillsammans med Åke Sand 
skall träffa Sven Öberg från Supporterklubben och Tore Käck 
från ishockeysektionen för att diskutera souvenirförsäljningen.

§ 12 Uppläses brev från Björn Halling i Supporterklubben angående 
bl a samarbete mellan småsektionerna för att förbättra deras 
ekonomi. Uppdras åt Bertil Petersson att besvara brevet.

§ 13 Bengt Broberg rapporterar från möte med Idrottsförvaltningen 
om utbyggnad av Johanneshovsområdet.

§ 14 Diskuteras brottningssektionens ekonomiska plan för de närmaste 
tre åren. Beslutas meddela brottningssektionen att ÖS ser 
positivt på planen och att man avser att gå igenom den närmare 
för att se i vilken utsträckning ÖS kan bidraga med medel.

§ 15 Beslutas att kalla till förtroenderådsmöte den 21 november 
kl 19.00. ÖS sammanträder samma dag kl 17.00.

§ 16 Beslutas att nästa ÖS-möte skall äga rum den 17 oktober kl 18.00 
En lätt matbit serveras på Costa Brava kl 17.00.

§ 17 Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet 
avslutat.

Stockholm 1983-08-29

Henrik Bromfält 
Sekreterare

Justeras:


